

卫理公会以萨迦守望者 26/8-1/09/2021
八月第四个星期的祷告事项

1) 关注世界:

- 塔利班占领阿富汗后，承诺保持和平，尊重女权，新闻自由等。
- 祷告，塔利班能履行承诺，不伤害无辜百姓，不欺压百姓。
- 祷告，还在阿富汗的基督徒能靠主刚强壮胆，也灵巧像蛇面对塔利班的逼迫。

2) 关注大马:

- 马来西亚第九任首相已顺利宣誓上任。
- 祷告，新首相上任需高度关注疫情，加强管制，降低疫情。
- 祷告，首相在委任部长时，能谨慎处理，以议员的专业委任官职，才有助于国家发展。

3) 关注信仰:

- 疫情无法阻止人对神的渴慕。
- 祷告，基督徒在疫情的限制中，不停止聚会，反而透过线上学习，敬拜。
- 祷告，教会能提高线上聚会的素质，内涵，以至能将信仰有效的传递。

4) 关注疫情:

- 疫情深温，卫生总监提醒需佩戴双层口罩及面罩防疫。辉瑞也再次研发可抵抗 delta 病毒的改造疫苗。
- 祷告，人体接种疫苗后，能提高体内免疫力，对抗病毒的攻击。
- 祷告，人民为生计打拼时，不忘做足防疫动作，保护自己，保护家人。

Issachar Watchmen Methodist 26/8-1/09/2021

Prayer Items for 4th week of August

1) Pray for the world:

- After re-occupying Afghanistan, the Taliban has promised to maintain peace, respect women's rights, and freedom of the press.
- Pray that the Taliban will fulfil their promises, and will not harm or oppress the innocent.
- Pray that the Christians in Afghanistan will turn to the Lord for strength and courage as they face the persecution from the Taliban.

2) Pray for Malaysia:

- The 9th prime minister of Malaysia has been successfully sworn in.
- Pray that the new prime minister pays close attention to the issues relating to the Pandemic; strengthen relationships; and the economy.
- Pray that the Prime Minister will exercise discernment when appointing ministers, so that those appointed will be able to help develop the nation further.

3) Regarding our faith:

- The pandemic is unable to put out one's desire for God.
- Pray that, in spite of pandemic restrictions, Christians will not stop gathering, but learn to participate fully in online worship.
- Pray that the church can improve the quality and content of online gatherings, and be able to propagate the faith effectively.

4) Regarding the Pandemic situation:

- The pandemic is worsening, and the DG of Health has reminded Malaysians to double mask to protect oneself from virus infections. Pfizer has also moved to develop a modified vaccine that can resist the Delta Strain of the COVID-19 Virus.
- Pray that after receiving the vaccination, our bodies can improve its immunity and resistance to the COVID-19 virus.
- Pray for the people who are going out to work at this time that they will not forget to take the necessary preventive actions to protect themselves and their families from virus infections.

Isakhar Pengawal Methodist 26/8-1/09/2021

Doa minggu keempat Ogos

1) Fokus pada Dunia:

-Selepas Taliban menakluki Afghanistan, mereka berjanji akan menjaga keamanan, hak wanita, hak kebebasan berita dan lain-lain.

-Doa agar Taliban dapat melakukan apa yang telah dijanjikan, tidak menindas dan mencederakan orang yang tidak bersalah.

-Doa agar Kristian yang berada di Afghanistan dapat kuat dan berani kerana bergantung kepada Tuhan, mempunyai ketangkasan bagai ular apabila berhadapan dengan Taliban.

2) Fokus pada Malaysia:

-Perdana Menteri Malaysia ke-9 telah mengangkat sumpah sebagai PM dengan lancar.

-Doa agar Perdana Menteri baru dapat fokus pada isu pandemik covid19 supaya penularan covid19 dapat dikawal dan diturunkan.

-Doa agar Perdana Menteri dapat melantik menteri-menteri yang sesuai bagi membantu pembangunan negara.

3) Fokus pada Kepercayaan:

-Pandemik tidak dapat melarang kerinduan kita kepada Tuhan.

-Doa agar setiap umat Kristian masih hidup bergereja, kekal belajar dan menyembah Tuhan atas talian.

-Doa agar gereja dapat meningkatkan kualiti dalam pelayanan atas talian supaya kita dapat menyebar kepercayaan kita dengan lebih efektif.

4) Fokus pada Pandemik:

-Keadaan pandemik semakin meningkat, Pengarah Kementerian Kesihatan negara menyeru kita supaya memakai mask dua lapisan

dan topeng muka. Pfizer terus mengkaji vaksin yang boleh menentang varian Delta.

-Doakan agar manusia dapat menerima vaksin dan boleh meningkatkan sistem keimunan badan kita untuk menentang covid19

-Doa agar kita tidak lupa untuk menjaga kita sendiri dan keluarga kita dengan menjaga SOP dengan baik sewaktu kita mencari rezeki.